
 

Vragen GL en PvdA 7-9-2022 
Datum  7-9-2022 

Fractie GL en PvdA 

Onderwerp Diverse vragen over informatienota en persbericht Golfbaan Spijk 

 

Naar aanleiding van de informatienota en het persbericht over de stand van zaken golfbaan Spijk, willen de 

fracties van GroenLinks en PvdA de volgende schriftelijke vragen stellen. 

De fracties van GroenLinks en PvdA maken zich ernstig zorgen over de problemen bij de golfbaan Spijk. Daarom 

stellen beide fracties hierbij de volgende schriftelijke vragen aan het college:  

 

Vraag 1 

In de tweede alinea van informatienota 2022/IN072 staat dat aannemer, eigenaar en gemeente gezamenlijk een  

manier verkennen om de samenwerking te verbeteren. De handhavingsovereenkomst dateert van twee jaar  

geleden, Eerder dit jaar was er aanleiding om een last onder dwangsom op te leggen. Welke afspraken zijn  

inmiddels gemaakt om te komen tot een betere en meer duurzame en veilige manier van inpakken? 

 

Vraag 2 

Er komt een groot waterbassin op harde ondergrond, Wanneer is dit klaar? 

 

Vraag 3 

Welke maatregelen worden getroffen als in de tussentijd bij regen vervuild water in het milieu komt? 

 

Vraag 4 

U noemt in de informatienota dat er problemen zijn in de uitvoering. Welke problemen zijn dit afgezien van de  

gasblazen? 

 

Vraag 5 

In de informatienota staat dat vanuit de belangen van de partijen wordt gezocht naar een milieuverantwoorde  

oplossing die past binnen de gestelde randvoorwaarden. Kunt u deze zin toelichten? In hoeverre is de oplossing 

nu anders dan bij het oorspronkelijke plan van aanpak en zijn daar concessies gedaan ten aanzien van  

milieuschade of risico’s daar op? 

 

Vraag 6 

Gezien de geschiedenis van de voorgaande twee jaar: in hoeverre kunnen we erop vertrouwen dat deze 

aannemer de ontstane problemen adequaat kan oplossen? Wordt ook gekeken naar alternatieve oplossingen en 

zo ja welke? 

 

Vraag 7 

Op 7 juli 2020 is een motie aangenomen waarin geconstateerd wordt dat het de voorkeur van de raad heeft de  

staalslakken van het terrein te verwijderen. Het college werd gevraagd uit te zoeken hoe de afzet van  

staalslakken gerealiseerd kan worden. Is dit inmiddels uitgezocht en kunt u de resultaten van die verkenning  

met de raad delen? 
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